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Zapytanie

w sprawie przejść naziemnych na rondzie Śródka

Szanowny Panie Prezydencie

zwracamy się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym planów modernizacji ronda
Śródka, ze szczególnym uwzględnieniem kwestii brakujących naziemnych
przejść dla pieszych.

Do dziś brakuje bezpośrednich, naziemnych przejść m.in. do przystanków
tramwajowych przy ul. Warszawskiej oraz ul. Podwale. 

Rozwiązania te, istotne z punktu widzenia dostępności dla ruchu pieszego,
są podnoszone przez mieszkanki i mieszkańców korzystających z tego węzła
przesiadkowego.

W związku z powyższym prosimy o informację, czy planuje się budowę przejść
naziemnych w tych lokalizacjach.

Z poważaniem
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